



**AL BATEEN  
TRADING**

البطين لتجارة اللحوم والمواد الغذائية ش.ذ.م.م  
**AL BATEEN MEAT & FOODSTUFF TRADING L.L.C**

الملف التعريفي  
Company Profile

# من نحن؟

## Who we are?

شركة البطين لتجارة اللحوم والمواد الغذائية ذ.م.م. هي شركة رائدة في تجارة المواد الغذائية، مقرها دبي، الإمارات العربية المتحدة. متخصصة في توريد منتجات غذائية عالية الجودة لتجار التجزئة والجملة والمطاعم وقطاع الضيافة. نلتزم بالتميز والموثوقية، ونضمن لعملائنا الحصول على منتجات عالية الجودة من موردين موثوقين حول العالم. نلتزم في عملياتنا بأعلى معايير السلامة والنضارة والكافأة. مما يجعلنا شريكاً موثوقاً به في سلسلة توريد المواد الغذائية في دولة الإمارات العربية المتحدة.

AL BATEEN MEAT & FOODSTUFF TRADING L.L.C is a leading food trading company based in Dubai, United Arab Emirates, specializing in supplying high-quality food products to retailers, wholesalers, restaurants, and hospitality sectors. With a commitment to excellence and reliability, we ensure that our clients receive premium products sourced from trusted suppliers around the world. Our operations follow the highest standards of safety, freshness, and efficiency, making us a trusted partner in the UAE's food supply chain.



# معايير عملنا

## Our Work Standards

جودة مضمونة 100% | Guaranteed Quality 100%

### Quality Assurance

We source products from trusted suppliers and ensure all items undergo strict quality checks in compliance with UAE food safety regulations.



### Reliability & Timeliness

Our logistics and distribution operations are optimized to ensure punctual deliveries and uninterrupted supply to our clients.



### Customer-Centric Approach

We prioritize client satisfaction, offering flexible solutions, customized product sourcing, and dedicated support.



### Integrity & Transparency

We conduct our business with honesty and clear communication, building long-term relationships based on trust.



**ضمان الجودة**  
نحن نحصل على المنتجات من موردين موثوق بهم ونضمن خصوصية جميع العناصر لفخوصات الجودة الصارمة بما يتوافق مع لوائح سلامة الأغذية في دولة الإمارات.

**الموثوقية والالتزام بالمواعيد**  
تم تحسين عملياتنا اللوجستية والتوزيعية لضمان التسليم في الوقت المحدد والإمدادات دون انقطاع لعملائنا.

**نهج يركز على العملاء**  
نحن نضع رضا العملاء في المقام الأول، ونقدم حلولاً مرنة، وتوريد منتجات مخصصة، ودعماً مخصصاً.

**النزاهة والشفافية**  
نحن ندير أعمالنا بالصدق والتواصل الواضح، ونبني علاقات طويلة الأمد مبنية على الثقة.

# Our Vision

To become one of the most trusted and preferred food trading companies in the region, recognized for delivering quality products, exceptional service, and sustainable business practices.

# رؤيتنا

أن نصبح إحدى شركات تجارة المواد الغذائية الأكثر ثقة وتفضيلاً في المنطقة، والمعروفة بتقديم منتجات عالية الجودة وخدمة استثنائية وممارسات تجارية مستدامة.

# Our Mission

To consistently provide our customers with the finest selection of food products at competitive prices, supported by professional service, timely delivery, and strong business ethics.

# مهمتنا

تقديم أفضل تشكيلة من المنتجات الغذائية لعملائنا باستمرار بأسعار تنافسية، مدعومة بخدمة احترافية، وتسلیم في الوقت المناسب، وأخلاقیات عمل قوية.

# Our Values

Our values reflect our commitment to quality, integrity, and customer satisfaction. We believe in ethical sourcing, transparent business practices, and delivering consistent value to our clients. By focusing on trust, reliability, and excellence, we strive to build lasting partnerships and uphold our reputation as a dependable food trading company in the UAE.

# قيمنا

تعكس قيمنا التزامنا بالجودة والنزاهة ورضا عملائنا. نؤمن بالتوريد الأخلاقي، وشفافية ممارسات العمل، وتقديم قيمة ثابتة لعملائنا. من خلال التركيز على الثقة والموثوقية والتميز، نسعى جاهدين لبناء شراكات مستدامة، والحفاظ على سمعتنا كشركة تجارة أغذية موثوقة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

# نحن سعداء بتواصلكم معنا We are glad to hear from you

نرحب بجميع الاستفسارات والشراكات وفرص الأعمال. سواءً كنتم بائعين أو موزعين أو شركات تبحثون عن حلول موثوقة لتوريد المواد الغذائية، فإن فريقنا جاهز لمساعدتكم باحترافية ودعم فوري. رضاكم هو أولويتنا، ونطلع إلى بناء علاقة طويلة الأمد معكم.

We welcome all inquiries, partnerships, and business opportunities. Whether you are a retailer, distributor, or business seeking reliable food supply solutions, our team is ready to assist you with professionalism and prompt support. Your satisfaction is our priority, and we look forward to building a long-term relationship with you.



دبي، الإمارات العربية المتحدة

Dubai, United Arab Emirates



+971 50 6550101



info@albateengroup.ae



# المنتجات التي نوفرها Products We Offer



We offer a comprehensive range of high-quality food products including dates; grains, cereals, and legumes; baby food; snack foods; dairy products; canned and preserved foods; fresh, chilled, and frozen meats; eggs; honey and apiary accessories; sugar; tea; coffee; spices; confectionery and chocolate; pastries; flour; ghee and vegetable oils; nuts; salt; bottled water; soft drinks and carbonated beverages; juices; dried vegetables and fruits; flavours and fragrances; fresh vegetables and fruits; and potatoes.



جودة يمكنك الوثوق بها  
“Quality You Can Trust”